
Zápisnica č. 8 zo zasadnutia Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava - Staré Mesto konaného dňa 4.11.2015 

Prítomní: Hostia: 

Soňa Párnická Ing. Viliam Denko 

Viktor Muránsky Barjaková Jana, JUDr. Ing. 

Boháč Ľubomír, Ing. arch . Matúš Paulen 

Ing.arch. Martin Gajdoš Andrej Slezko 

Ing. Matej Vagač 

Peter Tatár, Mudr. 

Bc. Ivan Bútora 

Program komisie: 

1. Prezentácia projektu NÁŠ MARKT na Poštovej ulici. 
2. Návrh rozpočtu na rok 2016 
3. Rôzne 

Komisiu otvoril a viedol predseda komisie Ing. arch. Martin Gajdoš. 

1. Prezentácia projektu NÁŠ MARKT na Poštovej ulici. 

Pán Andrej Slezko prezentoval projekt NÁŠ Markt na Poštovej ulici. Tento projekt dáva priestor pre 
vznik novej mestskej zóny, ktorá spája priestor pre združenie predaja čerstvých potravín, kvetov, suvenírov, 
ďalšieho doplnkového tovaru s gastronomickými službami a oddychovou urbánno-parkovou „street" zónou. 
Zeleň, ktorá sa nachádza v riešenom území je v návrhu rešpektovaná a doplnená novou zeleňou. 

Mudr.Peter Tatár nesúhlasí s takýmto riešením priestoru na Poštovej ulici. 
Ing. Matej Vagač upozornil na zúženie verejného priestoru a žiada doplniť projekt s presným udaním mierok. 
Ing. arch. Boháč Ľubomír odporúča zaujatie verejného priestoru riešiť formou verejnej súťaže. 
Viktor Muránsky konštatoval, že v Bratislave taký priestor chýba ale vizualizácie projektu nedávajú reálnu 
predstavu a zabratí verejného priestoru. 

Uznesenie č. 3212015 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada doplniť projekt NÁŠ MARKT 
s presným udaním mierok a šírkou priechodných pásov na Poštovej ulici. Zároveň doložiť zameraný pôdorys so 
zakresleným skutočným vizuálom. 
Komisia zároveň žiada prehodnotiť aj iné alternatívne pohľady a využitie priestoru. 

HLASOVANIE: ZA: 5 PROTI: O ZDRŽALO SA : O 

2. Návrh rozpočtu na rok 2016 

Bod 2 bod vypustený z programu. 

3. Rôzne - Poľná psí výbeh. 

Ing. Viliam Denko informoval komisiu o uskutočnenom stretnutí občanov, pána starostu Mgr. Radoslavom 
Števčíkom a zamestnancov oddelenia dopravy, životného prostredia, verejného poriadku a správnych konaní 
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ktoré sa konalo 26.10.2015 v teréne na Poľnej ulici. Na stretnutí došlo k dohode a na mieste je osadená tabula 
~ prevádzkovým poriadkom. Vstup do psieho výbehu z ulice Karadžičova bude uzatvorený. Na mieste je osadený 
nový veľký smetný kôš. 

Záver: Komisia berie informáciu na vedomie. 

V Bratislave dňa 10.11 .2015 

čas zahájenia komisie: 15:30 hod. 

Čas ukončenia komisie: 18:00 hod . 

Predseda komisie, Ing.arch. Martin Gajdoš 

zapisovateľka komisie, Jančárová Renáta/// r -

r 
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